
Z á p i s n i c a 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  27.10.2023 

_______________________________________________________________________  

 

 

8.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

  3.   Určenie  overovateľov  

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Návrh na zmenu VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne  

        a drobné stavebné odpady 

  6.   Žiadosť o prehodnotenie a zmenu Územného plánu Obce Ruská Nová Ves  

  7.   Návrh na organizovanie zbierky na podporu realizácie prác na Soľnohrade 

  8.   Žiadosti občanov o odkúpenie pozemkov  

  9.   Rôzne   

10.   Diskusia 

11.   Záver 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Diana Macková  

                                         Pavol Potočňák 

                                          

 

Začiatok rokovania:   18.10 hod. 

Koniec rokovania:      20.20 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 8. zasadnutie OZ otvoril. Privítal   poslancov 

obecného zastupiteľstva, hlavného kontrolóra obce Ing. Marchevského a ostatných 

prítomných. Na začiatku rokovania boli prítomní všetci 7 poslanci.  

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice z 8. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – Mgr. Dianu Mackovu 

a Pavla  Potočňáka. 
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K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu  5)  Návrh na zmenu VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne  

                    a drobné stavebné odpady 

 

       Dôvodová správa a navrhnuté zmeny k VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne a drobné stavebné odpady boli poslancom zaslané emailom. Starosta navrhuje 

zvýšiť poplatky za komunálny odpad o 2 Eur z dôvodu zvýšenia nákladov za vývoz  

komunálneho odpadu. Zároveň informoval poslancov o zámere ZO Ekotorysa so zabezpečením 

vlastného vývozu komunálneho odpadu v rámci tohto združenia.  Združenie má už skúsenosti  

s realizáciou vývozu separovaného odpadu.  

Navrhnuté bolo  zvýšiť sadzbu dane za psa a zvýšiť percentuálnu sadzbu dane z 0,40 % zo 

základu dane na 0,50 % zo základu dane.  

Poslanci súhlasili s úpravou poplatku za vývoz komunálneho odpadu pre fyzické osoby aj 

podnikateľov, súhlasili s úpravou dane za psa. Nesúhlasili s úpravou dane z pozemkov.  

 

 

K bodu  6)   Žiadosť o prehodnotenie a zmenu Územného plánu Obce Ruská Nová Ves  

 

 

       Pri prerokúvaní tohto bodu programu starosta uviedol, že ide o žiadosť p. M. ........ (žiadosť  

bola poslancom zaslaná emailom). V žiadosti navrhuje 2 alternatívy – buď zmenu územného 

plánu alebo odčlenenie územia od katastra obce Ruská Nová Ves. Poslanci sa k žiadosti 

vyjadrili nasledovne: 

- p. Guľaš – je toho názoru, že toto územie by malo zostať v katastri obce Ruská Nová Ves,  

  navrhol zorganizovať stretnutie so žiadateľom 

- p. Ištvan – zastavovacia hranica je stanovená ÚP. Ak by sa zvolila alternatíva 1 (zmena ÚP)    

  - čo  sa týka zimnej údržby tohto územia, je možné ošetriť, aby nebola pre obec záťaž, chodia  

  tam  školské spoje 

- p. Hirko – toto územie zasahuje do katastra obce Teriakovce. Je toho názoru, že v obci je dosť  

  pozemkov na výstavbu a z toho dôvodu by sa nemalo schvaľovať ďalšie  územie na výstavbu 

- Mgr. Ňachaj – nesúhlasí, aby toto územie išlo do katastra Teriakoviec. Je toho názoru, že veci   

  treba posudzovať komplexne. Môže dôjsť k situácii, že o zmenu využitia pozemkov  budú  

  žiadať aj iní vlastníci pozemkov.   Celé toto územie nepatrí do vlastníctva p. M. Na  

  stretnutie s p. M. je potrebné pozvať aj ostatných vlastníkov pozemkov zo  

  záujmového územia.  

- p. Seman – vyjadril nesúhlas s obidvoma alternatívami 

- p. Potočňák – pripojil sa k názoru p. Semana 

       Starosta uviedol, že obec nemá potrebu rozširovať územie na výstavbu. Toto územie sa 

musí riešiť ako celok. Ak by sa to umožnilo našim ľuďom, ktorí tam vlastnia pozemky, aby sa 

toto územie pričlenilo ku katastru obce Teriakovce,  musí s tým Obec Teriakovce súhlasiť.  

Poslanci sa dohodli, že bude zvolané stretnutie so žiadateľom a ostatnými vlastníkmi 

v záujmovom území. 
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K bodu   7)   Návrh na organizovanie zbierky na podporu realizácie prác na Soľnohrade 

 

       Starosta oboznámil poslancov so skutočnosťou, že návštevníci  hradu Soľnohrad majú 

záujem prispieť na jeho obnovu. Z toho dôvodu je potrebné nastaviť prispievanie spôsobom 

verejnej zbierky. Po vzájomnej výmene názorov bolo prijaté uznesenie, ktorým sa určuje 

spôsob vykonávania dobrovoľnej zbierky. Čo sa týka spôsobu zasielania príspevku formou 

darcovskej SMS, poslanci súhlasili so sumou dve a päť Eur.  

 

K bodu  8) Žiadosti občanov o odkúpenie pozemkov  

 

Starosta informoval o podaných žiadostiach občanov o odkúpenie obecných pozemkov: 

a) žiadosť p. J. B. o odkúpenie časti parcely KNC 1965/40 vo vlastníctve obce z dôvodu 

prístupu k rodinnému domu.  

b) žiadosť p. H. B., ktorá má záujem o odkúpenie rovnakej parcely ako J. B.. Poslanci pri 

posudzovaní obidvoch žiadostí došli k záveru, že dajú predbežný súhlas na predaj pozemku p. 

J. B.. 

c) k žiadosti p. S. a p. Š., ktoré boli prerokovávané na 7. zasadnutí OZ, uviedol starosta, že 

obidvaja žiadatelia doručili geometrický plán a znalecký posudok. Z dôvodu zmeny zákona 

budú tieto žiadosti prerokovávané až po schválení nových zásad o hospodárení s majetkom 

obce. P. Š. nesúhlasí s návrhom obce zriadiť vecné bremeno na ich pozemku. Pri predaji tomuto 

žiadateľovi sa bude postupovať rovnakým spôsobom ako pri ostatných žiadateľoch, 

poznamenal starosta obce.  

d) čo sa týka žiadosti p. G. ohľadom zmeny uznesenia k ÚP obce, starosta uviedol, že táto bola 

konzultovaná so spracovateľom nových Zmien a doplnkov ÚP Ing. arch. Debnárom, ktorého 

stanovisko bolo doručené  poslancom. Do týchto ZaD už nemôže byť zaradená. Môže ísť do 

nových Zmien a doplnkov ÚP, ak poslanci schvália.  

 

K bodu  9)   Rôzne  

 

V tomto bode starosta informoval o uskutočnení zasadnutia kultúrnej komisie. O priebehu 

tohto zasadnutia podal informáciu poslanec p. Hirko, ktorý uviedol, že boli prerokované 

termíny jednotlivých podujatí na r. 2024. V pláne je zorganizovať ples dňa 13.1.2024 (starosta 

dodal, že je potrebné vytvoriť organizačný výbor), zabíjačkové hody dňa 3.2.2024. 

K organizovaniu zabíjačky padli rôzne návrhy. Napokon sa poslanci zhodli na tom, že bude 

oslovená firma, ktorá môže túto akciu zabezpečiť. 

 

K bodu  10)   Diskusia 

 

V diskusii vystúpili: 

a) riaditeľka materskej školy Mgr. Imrichová -  vyjadrila sa k listu, ktorý je zverejnený na 

webovej stránke p. S. V liste je okrem iného hodnotená  práca  riaditeľky a tiež učiteliek  

materskej školy. Voči tomuto hodnoteniu, sa ohradila a oboznámila prítomných s aktivitami, 

ktoré s deťmi robia, informovala k prijímaniu detí do MŠ, k zverejňovaniu fotografií z podujatí 

MŠ (sú zverejňované v uzavretej facebookovej skupine. Pri zverejňovaní fotiek detí musí byť 

súhlas rodičov.). Každoročne predkladá správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch MŠ za 

uplynulý školský rok, ktorá je zverejňovaná na stránke obce. Jedine v období covidu neboli 

organizované žiadne podujatia. Vyzvala p. S. na osobné stretnutie. 
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b) Ing. Marchevský, kontrolór obce reagoval na list, ktorý zverejnil p. Sabol a konštatoval, že 

sú v ňom uvedené nepodložené a nepravdivé údaje, vysvetlil výpočet financovania materských 

škôl. 

c) poslanec Mgr. Ňachaj  

    . reagoval tiež na list zverejnený p. S., ktorý obsahuje vymyslené, nepravdivé informácie, 

zvažuje nad podaním trestného oznámenia 

d) poslanec p. Guľaš – informoval o tom, že spolu s poslancom p. Semanom boli v rómskej 

osade, kde boli požiadaní občanmi tejto časti obce o úpravu cestu a sanáciu múra, aby  nikoho 

nezranil. K p. Guľašovi sa pridal aj poslanec p. Seman.  Uviedol, že občanom bolo vysvetlené, 

že úprava cesty frézovaným asfaltom je možná najskôr v jari (starosta uviedol, že výstavba 

cesty v osade bola plánovaná v projekte, od ktorého obec ustúpila.  Má informáciu, že by mali 

vyjsť výzvy na výstavbu ciest. Navrhol zaradenie opravy cesty do investičného plánu na r. 

2024.) Starostove slová o pripravenom projekte na cesty a plánovanej výstavbe cesty v osade  

potvrdil aj poslanec Mgr. Ňachaj. 

e) do diskusie sa prihlásil občan obce p. V.. Jeho vystúpenie bolo zamerané na stavbu vodovodu 

do časti obce smerujúcej do Stavenca a na miestnu komunikáciu. Miestna komunikácia vedie 

po súkromnom pozemku. Zaujímal sa aké sú plány s cestou do budúcna a tiež o to, ako bude 

obec postupovať vtedy, keď majiteľ pozemku nedá súhlas na výstavbu vodovodu. Na 

vystúpenie p. V. reagoval starosta obce. Uviedol, že ohľadom vodovodu bolo všetko 

pripravené.  K jeho výstavbe dal záporné stanovisko SVP. Bolo nutné prerobiť projekt a znovu 

žiadať stanoviská. Čo sa týka vysporiadania pozemku pod prístupovou komunikáciou, bol 

vypracovaný posudok s určením ceny, s ktorou vlastník p. Ď. nesúhlasil. Stanovil svoju cenu, 

ktorá bola vysoká a pre obec neprijateľná. Komunikácia bola pred 2 – 3 rokmi opravená 

frézovaným asfaltom. K uvedenej problematike prebehla rozsiahla diskusia, do ktorej sa 

zapojili: * poslanec p. Seman - táto problematika je pre neho nová, je za to, aby sa vec 

s vodovodom a komunikáciou riešila, * poslanec p. Ištvan – obyvatelia tejto ulice sú podľa jeho 

názoru obete pochybenia z čias starostu p. Holingu, ktorý dával vyjadrenie k využitiu parcely 

pod cestou, * poslanec Mgr. Ňachaj – OZ už v minulosti dalo zákaz p. Ď. na prístup.  P. V. – 

bude rád, že sa vyrieši vodovod a komunikácia. 

f) poslanec p. Seman 

. informoval, že majú od občanov predbežné súhlasy s umiestnením spomaľovačov 

. vyzval na riešenie parkovania áut na ceste (pričom dvory sú prázdne) od rod. domu  

  T. smerom na Nižné doliny, je potrebné vyzvať občanov, aby parkovali na svojich   

  pozemkoch (starosta – musia byť osadené dopravné značky) 

. s občanmi je potrebné rozumne komunikovať, je dobre ak pri stretnutiach sú viacerí poslanci 

g) poslanec Mgr. Ňachaj 

   . súhlasil s názorom, že občania parkujú na verejnom priestranstve, čo je nebezpečné hlavne  

     v zime, ignorujú aj rozhlasové výzvy na neparkovanie áut na cestách 

   . pri kosení cintorína dochádza k značnému znečisťovaniu hrobov pokosenou trávou,  

     navrhuje osadiť plachtu, aby sa predišlo znečisťovaniu a upozorniť rozhlasom  

     o prebiehajúcom kosení 

   . ako postupovať pri vypaľovaní trávy v obci – mal telefonicky hlásené vypaľovanie trávy na  

     Kovaľni (starosta – je potrebné volať políciu) 

h) poslanec p. Guľaš – bol upozornený na nevhodné osadenie betónového kvetináča na  

    obecnom pozemku – pri rodinnom dome Ch., je potrebné vyzvať p. Ch. na jeho  

   premiestnenie  

i) starosta – na základe vypracovaného zoznamu budú do jednotlivých domácností v obci  

    poslancami doručené a nalepené nálepky podľa počtu nádob, ktoré môže domácnosť podľa   

    platného VZN mať. Každá domácnosť zároveň dostane leták ohľadom nakladania  
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    s odpadom v obci. 

Starosta na margo p. S. podávaných informácií  uviedol, že háji prácu zamestnancov obce, 

každý sa snaží svoju prácu vykonávať poctivo. Vyzval p. S., aby neposúval verejnosti 

neoverené a nepravdivé informácie, ktoré sú doručované do poštových schránok. Navrhol - ak 

chce obci pomôcť, nech urobí neziskovku, pomôže pri organizovaní nejakej akcie, nech dá 

svoju prácu ako občan obce.  

i) p. S. – podal podnet ohľadom vykonania auditu MŠ, ktoré bolo odignorované (Mgr. Ňachaj 

uviedol, že nebolo to odignorované, p. S. nemá prehľad koľko poslancov je v Rade MŠ, nemá 

základné informácie a tu je problém, že na základe domýšľania posúva nepodložené fakty, 

klamstvá. Je potrebné si preštudovať správu o činnosti MŠ, ktorá je zverejnená, ako uviedla 

riaditeľka MŠ).  

 

K bodu  11)   Záver 

 

   

       Všetky body programu  8. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované, preto 

starosta zasadnutie OZ ukončil.        

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

. 

Overovatelia :   Mgr. Diana Macková                                       ................................................ 

 

                          Pavol Potočňák                                                ................................................ 

 

 

 

 

 


